
Protokół Nr IV/2015 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 27 stycznia 2015 roku 
 

Otwarcia obrad IV sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych. Stwierdził iż obecnych jest 15 radnych, pełny skład 
Rady Miejskiej. Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zbigniewa Gładkiego – 
wyraził zgodę. 
Głosowanie  
15 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek złożony przez Burmistrza Sędziszowa o wprowadzenie do porządku 
obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie Specjalną Strefą Ekonomiczną 
„Starachowice” S.A. gruntów położonych na terenie wsi Sosnowiec w gminie 
Sędziszów. 
Zaproponował wprowadzenie uchwały jako pkt. 11. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie WPF na lata 2015 – 2026. 
8. Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2015: 

            – odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
            – odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez  
               przewodniczącego Komisji Budżetowej, 
            – odczytanie opinii RIO o projekcie uchwały budżetowej oraz o prognozie długu, 
            – dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 
            -  głosowanie nad uchwałą budżetową. 
      10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy Rady Miejskiej i Komisji Stałych. 
      11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na objęcie Specjalną Strefą Ekonomiczną    
          „Starachowice” S.A. gruntów położonych na terenie wsi Sosnowiec w gminie  
           Sędziszów. 
      12. Odpowiedzi na interpelacje. 
      13. Wolne wnioski i dyskusja. 
      14. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 5 
Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji (materiał w załączeniu). 



Ad. 6 
Radny W. Tabor 
- proszę o rozpoczęcie procedur związanych z przejęciem gruntów  w miejscowości Piła od p. 
Konieczny, p. Tasak i p. Wątor pod budowę drogi. 
Radny M. Żelezik 
- właściciel firmy który prosił o anonimowość prosi o uporządkowanie strony internetowej 
Urzędu. Na stronie ukazało się zaproszenie na spotkanie przedsiębiorców w dniu 15 stycznia, 
zostało zdjęte po krótkim czasie a później okazało się że spotkanie było a on nie wiedział i nie 
uczestniczył w nim, 
- przedsiębiorcy z mojego terenu proszą aby na stronie Urzędu była prezentacja wszystkich 
firm przez cały rok, 
- emerytowana nauczycielka twierdzi że w OSiR była grupa rehabilitacyjna pod nadzorem p. 
Łyska, byli zadowoleni z tych zajęć i proszą aby wrócić do tego tematu. 
Dyrektor OSiR 
- nic nie wiem na ten temat, ani taka osoba nie prowadziła zajęć, chyba że nieformalnie. 
Radny M. Żelezik 
- mieszkańcy pytają czy jest możliwość aby ćwiczenia rodzinne na hali były prowadzone 
przynajmniej 1x w tygodniu? 
Radny J. Strzelec 
- zwrócił się z prośbą o zlikwidowanie uskoku na moście w Przełaju. 
Radny N. Jawor 
- zgłosił konieczność wycięcia drzewa k/Płoszaja w Borszowicach, stwarza zagrożenie 
bezpieczeństwu w ruchu drogowym. 
- czy jest zapis w dokumentach przetargowych o możliwości rozszerzenia robót, bo gdy 
pieniądze zostaną to czy np. można zrobić dłuższy odcinek drogi? 
- dostałem do wywieszenia informację o sprzedaży sklepu w Boleścicach, cena jest taka sama, 
czy nie powinna być obniżona do drugiego przetargu? 
Radny Z. Adamski 
- mieszkańcy ul. Klonowej skrzyżowanie z Kielecką stara topola grozi złamaniem, to samo 
przy ZOL-u łamią się zwisające gałęzie nad chodnikiem, 
- wyciąć świerk  u p. Jabłońskiej  zwisa nad linią energetyczną. 
Radny J. Jaworski 
- prośba o umieszczenie na stronie Urzędu wszystkich organizacji pożytku publicznego, na 
które możemy odliczać 1% podatku. 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- odczytała opinię RIO w Kielcach o WPF na lata 2015 – 2026 – opinia pozytywna. 
Odczytał uchwałę w sprawie WPF na lata 2015 – 2026. 
Głosowanie 
14 głosów – za                  uchwała Nr IV/16/2015 
Ad. 8 
Pani Skarbnik 
- podała ogólne dane do projektu budżetu, ze wstępnych wyliczeń wynika że będzie ponad 
1mln wolnych środków co zmniejszy deficyt, kredyt na pokrycie deficytu będzie 2.832.000zł. 
różnica między dochodami a wydatkami bieżącymi wyniesie 4.132.709zł, tyle nie wydamy na 
wydatki bieżące. Zadłużenie wyniesie 16.468.692zł tj. 38,09%. 
Radny J. Strzelec 
- odczytał opinię Komisji Budżetowej o projekcie budżetu na 2015 rok – opinia pozytywna  
(opinia w załączeniu do protokołu). 
Pani Skarbnik 



- odczytała opinię RIO o projekcie uchwały budżetowej oraz o prognozie długu, obie opinie 
pozytywne. 
- odczytała projekt uchwały budżetowej na 2015 rok po naniesionych autopoprawkach przez 
Komisje Rady. 
Pan Przewodniczący 
- otworzył  dyskusję nad projektem uchwały budżetowej, 
Pan Burmistrz 
- do oświaty pomimo reorganizacji dokładamy 3,9mln, subwencja jest niższa o 38% bo 
przekraczamy 5tys mieszkańców w mieście. Omawialiśmy wykaz przedsięwzięć do WPF na 
ok. 50mln możliwe dofinansowanie to 35 – 37mln a wkład własny ponad 21mln. Kolejny rok 
gdzie wydatki na inwestycje 20% oznacza to ciągle dynamiczny rozwój a poziom zadłużenia 
niewiele się różni od tego gdy na inwestycje przeznaczaliśmy 40% budżetu. Wpływy z 
podatku PIT w 2006 roku wynosiły 2,5mln a za 2014 rok 6,2mln. W wydatkach budżetowych 
zabezpieczono wszystkie zadania od wielkich po mniejsze ale ważne. Kolejne lata z Radą 
będziemy tak procedować aby pomagać mieszkańcom w formie staży, prac interwencyjnych, 
społecznie użytecznych, rodzinom wielodzietnym i w trudnych sytuacjach losowych, nikt nie 
zostanie bez pomocy. Finansujemy drogi, bezpieczeństwo publiczne. Dziękuję za pracę nad 
projektem budżetu i mam nadzieję że taka współpraca będzie trwać nadal. 
Radny W. Tabor 
- nastąpiły pomyłki w materiałach dotyczących przebudowy dróg podany odcinek Gniewięcin 
Nr … nie istnieje, to jest droga na Pile, 
- ta sama pomyłka na str. 18. 
Pan Burmistrz 
- zadanie i jego wartość jest jedynie zakres pomylony bo pracownicy szykowali w pośpiechu 
materiały i stąd pomyłka za co przepraszam. 
Radny J. Strzelec 
- panie Burmistrzu zlikwidowaliśmy szkoły a nadal do oświaty dokładamy 4mln, na 
przyszłość trzeba się starać zniwelować tą kwotę, 
- opieka społeczna 1,9mln oprócz subwencji, do pracowników zatrudnianych za 
pośrednictwem PUP również dokładamy i będziemy jeszcze więcej dokładać, nie jest tak 
pięknie ani w gminie ani w państwie ludziom dzieje się krzywda. 
Pan Burmistrz 
- wg mnie nie da się zmniejszyć wydatków w oświacie, jest to najbardziej racjonalne 
funkcjonowanie, podstawowe wyposażenie, płace. Reorganizacja była po to żeby teraz nie 
dokładać 6mln tylko mniej. 
Jedyną szansą zmniejszenia kosztów byłoby zlikwidowanie przedszkoli na wsiach, ale jestem 
daleki od tego aby je zamykać. Dla szkół prowadzonych przez Fundację przekazujemy tylko 
subwencję i dokładamy na remonty. Myślę że byliśmy świadomi żeby tak zrobić. My nie 
odpuścimy żadnego dodatkowego grosza ale w oświacie nie da się już więcej zrobić, na każdą 
decyzję muszę dostać Waszą akceptację ale to ja poświęcam swój czas, swoje zdrowie. 
W opiece społecznej nie da się więcej oszczędzić, u nas nikt nie odchodzi bez pomocy a 
musimy sobie radzić, rosną wydatki na Domy pomocy społecznej, Domy Dziecka. 
Bezrobocie – zawsze była zgoda na dołożenie do pracowników zatrudnianych za 
pośrednictwem  PUP. 
Wysyłamy apele o zmianę finansowania oświaty, przyznają nam rację ale nic się nie zmienia 
w subwencjonowaniu. U nas będzie kwota subwencji wyższa o 114tys a my chcielibyśmy 
2mln. Budżet jest oszczędny ale pozwala realizować wszystkie zadania. 
Radny M. Żelezik 



- dostałem odpowiedź na interpelacje ale nie jestem pewien kiedy most na rz. Mierzawie 
będzie robiony. Na zebraniu mówił Pan że widzi taką potrzebę, teraz mówi Pan że 
uwzględnimy, czy Pan to podtrzymuje i kiedy to będzie robione. 
Pan Burmistrz 
- to zadanie nie było planowane na 2015 rok, w WPF nie ujęte bo to jest zadanie jednoroczne, 
jeśli będzie propozycja to w latach 2017-2018 będziemy realizować. 
Radny J. Strzelec 
- nie rozumiemy się, jest inne obciążenie zeszło ze szkół ale mamy OSiR. Do opieki 
społecznej nie ma mam zastrzeżeń że trzeba pomagać. Mówię że w Państwie i gminie jest źle 
bo polityka Państwa jest zła. 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- po raz kolejny słyszę gdy są kłopoty to tniemy oświatę, jestem przeciw. Będą wybory to 
proszę głosować na tych co chcą coś zrobić. 
Radny Z. Adamski 
- nie zamieniliśmy tych dwóch dróg o których mówiłem. 
Pan Burmistrz 
- to są szczegóły, finansowanie i zadania mają się zgadzać z tym co jest w opisie. 
Radny J. Jaworski 
- myślałem że projekt budżetu i zapotrzebowanie jednostek jest sztywne a w uchwale jest 
zgoda na przenoszenie środków. 
Pani Skarbnik 
- ustawa o finansach publicznych pozwala żeby w ramach planu finansowego na dany rok 
dokonywać przeniesień – zabraknie np. na energię, zakupy to kierownik jednostki szuka z 
czego może przenieść to jest jego kompetencja, natomiast sprawy majątkowe to kompetencja 
Rady Miejskiej. Kierownik jednostki pisze wniosek do Burmistrza i Burmistrz zarządzeniem 
wydaje zgodę. 
Radny J. Strzelec 
- odczytał wniosek Komisji Budżetowej do budżetu - Komisja wnioskuje aby środki 
jakie zostaną po przeprowadzeniu przetargu na remonty dróg pozostały w dziale 
Transport na zadania z zakresu drogownictwa w danych okręgach. 
Pan Burmistrz 
- proponuję środki które zostaną z przetargów zostawić w dziale drogownictwo bez 
zapisu w danym okręgu, wykażcie solidaryzm wobec innych. Tłumaczyłem jak firmy 
podchodzą zliczają łącznie wszystkie zadania i podają jedną kwotę. 
Radny J. Wiencek 
- mam pytanie czy jeśli zostanie z danego zadania czy można dłuższy odcinek robić? 
Pan Burmistrz 
- prawnie nie można tego zrobić, w przetargu można zwiększyć zakres o 20% jeśli 
czegoś się nie przewidzi. Jeśli każdy okręg ma przymierzone zadania i okaże się że w 
100% zadanie wykonane a gdzie indziej braknie to dlaczego nie przenieść. Bardzo 
proszę zostawić wniosek bez zapisu „w danym okręgu”. 
Radny J. Strzelec 
- budżet to zbiór zadań do wykonania my akceptujemy a Pan wykonuje – np. 
utwardzenie drogi nr….. za 20.000zł a zadanie wykonano i zostało 5tys to wtedy 
można przenieść. 
Pan Burmistrz 
- nie może nie być wykonane, co przymierzone musi być wykonane. 
Radny Z. Konieczny 



- np. jest 1km w asfalcie, zostały pieniądze to czy można przedłużyć np. w kamieniu? 
Pan Burmistrz 
- to co robimy w ramach przetargu, musi dać koszt inwestycji z przedmiarami, po przetargu 
nie można zmieniać. Przykład mamy odcinek w asfalcie 400mb po przetargu możemy zrobić 
400m lub mniej gdy zabraknie środków ale nie można zwiększyć bo to jest dzielenie zadania. 
W ubiegłym roku też tak było, wszystkie odcinki były wykonane ale tylko dlatego że Rada 
dała zgodę na przeniesienie środków. 
Radny N. Jawor 
- zapytałem na początku czy można rozszerzyć zadanie – każdy rozumie jeśli zadanie 
wykonane to można przenieść. 
Pan Burmistrz 
- w każdym przetargu zapisujemy możliwość zwiększenia, w drogach się nie przewidzi. np. 
Remiza w Rynku było zapisane 20% możliwość zwiększenia, przy wykopach okazało się że 
pod gruntem są jeszcze piwnice i były to dodatkowe roboty, ale trzeba udokumentować 
konieczność rozszerzenia zadania. Przy drogach nie da się wyjaśnić że nie przewidzieli robót, 
czy długości. Jeśli wystarczy pieniędzy i zadanie wykonane to pozostałe są na bieżące 
utrzymanie dróg. 
Radny J. Strzelec 
- np. w Białowieży był przeznaczony fundusz sołecki, po przetargu zdjęto 2000zł, ktoś 
przecież robił obmiary. Są inspektorzy nadzoru oni powinni się znać. 
Pan Burmistrz 
- robimy to co jest w przetargu nie można więcej. 
Radny M. Żelezik 
- Pan chce dobrze ale niektórzy czują się oszukani bo już z przedmiarów widzimy że braknie 
pieniędzy, np. 20.000zł i trzeba czekać na przetarg, my chcemy gdy jest 100m to czemu nie 
dołożyć i zrobić 105m? jeśli nie macie pieniędzy to na jakiej podstawie ogłaszacie przetarg? 
Pan Burmistrz 
- będzie szkolenie dla radnych to pytajcie o te sprawy, 
- przetarg można ogłosić, natomiast nie można podpisać umowy z wykonawcą gdy nie ma 
zabezpieczenia. Zawsze dajemy wyższe koszty, kosztorys na kanalizację był na kwotę 17mln 
wg cen świętokrzyskich, zgłosiło się kilka firm, wziął oferent za 9,5mln a potem większość z 
firm upadłą. Gdy ogólnie zabraknie pieniędzy to będziemy wspólnie decydować gdzie ciąć. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek Komisji Budżetowej: 
Komisja wnioskuje aby środki jakie zostaną po przeprowadzeniu przetargu na remonty 
dróg pozostały w dziale Transport na zadania z zakresu drogownictwa w danych 
okręgach. 
Głosowanie 
7 głosów – za 
6 głosów – przeciw 
2 głosy – wstrzymujące się 
Radny J. Wiencek 
- z informacji Burmistrza wynika że nie będzie mógł być zrealizowany. 
Pan Burmistrz 
- uważam że jest to ambicjonalne podejście. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod  głosowanie nad uchwałą budżetową. 
Głosowanie 
15 głosów – za                  uchwała Nr IV/17/2015 



Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę  w sprawie zatwierdzenia planów pracy Rady Miejskiej i Komisji 
Stałych. 
Głosowanie 
15 głosów – za                 uchwała Nr IV/18/2015 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na objęcie Specjalną Strefą 
Ekonomiczną   „Starachowice” S.A. gruntów położonych na terenie wsi Sosnowiec w 
gminie  Sędziszów. Poprosił Burmistrza o przybliżenie tematu. 
Pan Burmistrz 
- uchwała dotyczy rozszerzenia strefy, która u nas funkcjonuje od 2008 roku gdy 
nastąpiła rozbudowa SEFAKO. 
Zwrócił się do nas przedsiębiorca z Krakowa który zamierza na tam terenie 
wybudować zakład produkcyjny z zakresu produkcji preparatów chemicznych dla 
branży medycznej. Odczytał ofertę złożoną przez przedsiębiorcę. Jednym z warunków 
jest utworzenie specjalnej strefy ekonomicznej aby zakłady mogły być w niej 
ulokowane co wiąże się dla nich z korzyściami podatkowymi. My żadnych kosztów 
nie będziemy ponosić. Działki te w planie zagospodarowania przestrzennego są jako 
tereny przemysłowe. Wniosek w tej sprawie musimy złożyć do Ministerstwa 
Gospodarki, z naszego województwa jest już jeden wniosek dlatego chcielibyśmy aby 
były załatwione łącznie jeszcze w I półroczu. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
15 głosów – za               uchwała Nr IV/19/2015 
Ad. 12 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje i zapytania dla radnych: 
Pan W. Tabor – podejmiemy działania aby jak najszybciej przejąć działki pod drogę. 
Pan M. Żelezik – staramy się aby strona internetowa Urzędu była aktualizowana, informacja o 
spotkaniu była przez miesiąc, nie chcieliśmy zapraszać wybiórczo to było spotkanie otwarte 
dla wszystkich przedsiębiorców. 
Pani Sekretarz 
- zaproszenie nie zostało zdjęte ze strony, jest w aktualnościach ale gdy dokłada się nowe 
informacje to spada niżej. 
Pan Burmistrz 
- zastanawiamy się jaki sposób wybrać informacji o spotkaniach żeby dotarły do każdego, 
- prezentacja wszystkich firm na naszej stronie nie jest możliwa, mamy zarejestrowane 440 
firmy. 
Pani Sekretarz 
- to nie jest prosty temat, jest to reklama, na ile my jako gmina możemy to robić kogo 
preferować. Może założymy link z odesłanie do rejestru działalności gospodarczej. Nasza 
strona jest do informacji z działalności publicznej nie służy reklamie. 
Pan Burmistrz 
- w obiektach OSiR jest organizowany aerobik wodny, zajęcia rehabilitacyjne dla Amazonek. 
Dyrektor OSiR 



- ja nic nie wiem na temat prowadzenia zajęć przez p. Łyska. 
Pan Burmistrz 
- będziemy szczęśliwi gdy będzie tyle grup że trudno się będzie wcisnąć, 
- jeśli chodzi o ćwiczenia rodzinne to jeśli będzie grupa zorganizowana zawsze jest możliwe 
wynajęcie hali. 
Do Pana J. Strzelec – wystąpimy do ZDP o zniwelowanie garbu na moście. 
Pan N. Jawor – wystąpimy do ZDP aby wstąpili o zgodę na wycinkę drzew, 
- sprzedaż sklepu za tą samą kwotę ponieważ wzrosło zainteresowanie, jeśli nie sprzedamy to 
obniżymy do 70% ceny. 
Pan Z. Adamski – do tej wycinki musimy wynająć firmę ze sprzętem specjalistycznym, 
Radny Z. Adamski 
-  to jest działka p. Treli rozmawiałem z nim zgadza się a następne rosną na naszym terenie. 
Radny N. Jawor 
- są chętni którzy wytną za drewno. 
Pan Burmistrz 
- świerk do wycinki nad linią energetyczną przy posesji p. Jabłońskiej rozeznamy. 
Pan J. Jaworski – wszystkich organizacji pożytku publicznego jest 3600, zrobimy link do 
strony Ministerstwa i będzie można wchodzić, 
- na naszym terenie wiemy jakie są Stowarzyszenia i Fundacje, Amazonki, Fundacja z 
Uśmiechem, Stowarzyszenie Oświaty i in. 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- przypominam o szkoleniu dla radnych 2 lutego od godz. 1000 . 
- jak co roku organizujemy Koncert Kolęd w kościele w Rynku, serdecznie zapraszam w dniu 
1 lutego na godz. 1230 . 
Radny Z. Konieczny 
- mam informacje od rodziców w sprawie posiłków w szkołach, które opłacane są przez OPS 
znów są problemy przetarg wygrała firma z Kielc, dzieci nie chcą jeść, podawane są w 
naczyniach jednorazowych i nie smakują im, a na naszej stołówce inne dzieci jedzą na 
talerzach. 
Pan Burmistrz 
- tym tematem zajmowała się Komisja Oświaty, przetarg wygrała firma z Kielc, OPS 
prowadzi nadzór sprawdza terminowość , jakość, temperaturę posiłków, podobno firma 
wywiązuje się z umowy. Przyjmuję wnioski do dalszej analizy. Mamy swoje stołówki ale 
musimy robić przetarg. 
Radny J. Wiencek 
- rozmawialiśmy na ten temat, okazuje się są również zadowoleni, twierdzą że są lepsze niż w 
ubiegłym roku. 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- Kierownik OPS został zobowiązany do monitorowania sytuacji. 
Radny W. Tabor 
- dzieci dostają w szkołach mleko w kartonach i rzucają nim z autobusu. 
Radny M. Żelezik 
- za 2 tygodnie rozpoczynają się ferie, czy będą organizowane zajęcia dla dzieci. 
Dyrektor OSiR 
- wspólnie z ZSO organizujemy przez jeden tydzień, będą nauczyciele, instruktorzy. Zajęcia 
będą na salach, basenie i hali. 
Radny J. Strzelec 
- do stołówki charytatywnej dajemy 50.000zł czy Wojewodę to obchodzi, a żywienie dzieci 
musimy udowadniać i robić przetarg. 



Radny N. Jawor 
- składałem wniosek o przegląd gwarancyjny w Borszowicach, termin się kończy, 
- czy jest możliwość zamontowania wiaty przystankowej na ul. Wodzisławskiej od strony 
wysypiska, mieszkańcy o to proszą. 
Pan Burmistrz 
- przegląd został zgłoszony i będzie wykonany. 
Pan J. Chmielarski 
- spotykaliśmy się już wielokrotnie, chciałbym Państwu przekazać publikację naukową na 
temat elektrowni wiatrowych pt. „Farmy wiatrowe zagrożeniem dla człowieka i środowiska 
na przykładzie Żuław Wiślanych”. Przekazał książki radnym Bożenie Wójcik, Anecie 
Koniecznej, Rafałowi Dębickiemu, Janowi Strzelec, Wiktorowi Tabor, Nikodemowi Jawor, 
dla Burmistrza i radnego Zbigniewa Gładkiego książki przekazał na zebraniu w Łowini. 
Macie państwo możliwość sprawdzenia raportu NIK, który podaje ilość korupcji w sprawie 
wiatraków. Nie ma jeszcze w tej sprawie uregulowań ustawowych. 
Chciałbym się odnieść do wypowiedzi p. Gładkiego że drzewa zagrażają jego posesji, 
ja zrobiłem projekt rewitalizacji parku ( w jednym grabie jest dziupla). Ustaliliśmy że 
p. Gładki napisze pismo o wycinkę a ja się podpiszę. Wcześniej była taka sytuacja, 
zwróciłem się do konserwatora przyrody motywując, że drzewo grozi zawaleniem na 
budynek p. Gładkiego. Konserwator odpowiedział że p. Gładki wybudował budynek 
bez zezwolenia i dlatego nie powinien ruszać tej sprawy. 
- zgłosił wycinkę drzewa przy p. Mucha, 
- we wrześniu był podział działki z Agencji, część miał kupić p. Gładki bez przetargu. 
Pani R. Pacholec 
- Pan ma zawsze informacje rangi światowej, 
- podziękowała wszystkim za czteroletnią współpracę. 
Pan Burmistrz 
- odpowiedź dla p. Chmielarskiego dostałem to opracowanie i powiedziałem że 
wypowiem się po zapoznaniu, to że ja osobiście jestem przekonany po wielu 
wyjazdach, zapoznaniu się z literaturą naukową, rozmowach z gminami które mają 
farmy, oraz ludźmi zamieszkującymi w sąsiedztwie farm, chciałbym aby takie 
inwestycje mogły powstać  przeciw ludziom ale trzeba przekonywać. Przytoczył 
zapisy z publikacji na stronach 61, 77, 83 oraz podsumowanie ze strony 101. 
Nie musimy tego robić ale to są inwestycje na przyszłe pokolenia. Zarzut oblodzenia 
śmigieł wiatraków – najnowsze nie ulegają oblodzeniu, mówię po to żeby jakaś 
prawda zaistniała. Nie ma nic aby w pewnym zakresie nie było uciążliwe. Wstępne 
pytania były o tereny Klimontowa i Gniewięcina, gdzie, jak i kiedy to dopiero jest 
przyszłość. Zawsze będę miał odwagę wypowiadać się i bronić żeby ratować zakłady 
pracy, nie hamujmy rozwoju naszego terenu. 
Radny J. Strzelec 
- chodzi mi o podstawy prawne w tym państwie, Sejm wycofał się z tego, dlaczego tak 
nami ktoś manipuluje. 
Pan Burmistrz 
- podpisuję się pod tymi słowami w 100%. Połowa nauczycieli zarabia niegodne 
pieniądze, tylko jedna szkoła podstawowa jest publiczna. 
Pan Burmistrz  
- nie ma aktu notarialnego na działkę, podział był na polepszenie dobrostanu o pas 
szerokości 5m, 



- Panu też pomagaliśmy występowaliśmy do Agencji, pomagaliśmy gdy było 
zadłużenie po poprzednim dzierżawcy. 
Radny Z. Gładki 
- wówczas gdy budowałem budynek gospodarczy zarządzała tym ANR w Kielcach i 
uzyskałem zgodę, 
- sprawa wycinki drzewa, rozmawialiśmy o tym a Pan każe mi pisać a drzewo rośnie 
na Pana posesji. 
Pani Sekretarz 
- sprawa nakładania mandatów na parkingach, w 2010 roku zmieniły się przepisy o 
ruchu w osiedlach, musi być strefa zamieszkania i strefa ruchu, wszystkie drogi mają 
status dróg publicznych. Policja ma prawo ingerować tam gdzie jest niezgodnie z 
organizacją ruchu. Na osiedlach są Wspólnoty mają parkingi ale też nie może być 
dowolności, muszą być uchwały, regulaminy korzystania. Wspólnota może odholować 
samochód i dopiero dochodzić swoich racji. 
Wystosujemy pismo do Komendanta Policji aby służby nadrzędne rozwiązały ten 
problem. Są już w tym temacie wyroki. 
Radny J. Jaworski 
- § 13 Kodeksu Ruchu Drogowego mówi , że mandat wtedy gdy jest zagrożenie w 
ruchu drogowym. 
Ad. 14 
Przewodniczący zamknął obrady IV sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie VII kadencji.  
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